

РЕЗЮМЕ

	1. Арапов Алимбек Замирович, 1999 года рождения, кыргыз 2. В 2023 году окончил факультет лечебное дело КГМА по специальности «врач». 3. В 2024 году окончил интернатуру по специальности врач общей практики в КГМИПипК		
ПЕРСОНАЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ			
ФАМИЛИЯ	Арапов		
ИМЯ	Алимбек		
ОТЧЕСТВО	Замирович		
ДАТА РОЖДЕНИЯ	23.10.1999		
КОНТАКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ:	Мобильный телефон	+996700493992	
	Факс		
	E-mail	arapovxb@gmail.com	
ОБРАЗОВАНИЕ:			
Дата начала / окончания	Вуз	Факультет	Специальность
2017-2023	КГМА	Факультет лечебное дело	врач
2023-2024	КГМИПипК	Факультет Последипломного обучения	Врач общей практики
ОПЫТ РАБОТЫ			
ЗНАНИЕ ЯЗЫКОВ: УКАЗАТЬ КОМПЕТЕНЦИИ ПО ШКАЛЕ ОТ 1 ДО 5 (1 – ОТЛИЧНОЕ ЗНАНИЕ, 5 – ЗНАНИЕ БАЗОВЫХ ОСНОВ)			
Language (Язык)	Reading (Чтение)	Speaking (Разговорный)	Writing (Письмо)
Кыргызский	1	1	1
Русский	1	1	1
Английский	3	3	3
ЛИЧНЫЕ ДАННЫЕ И НАВЫКИ			
Владеет работой на компьютере			
1. Паспортные данные: Паспорт серии AN4693639, выдан от 31.10.2016, МКК 50-47 2. Удостоверение соц. защиты (ОМС): 3. Семейное положение: не женат			

		1. Arapov Alimbek Zamirovich, born in 1999, Kyrgyz 2. In 2023, he graduated from the Faculty of General Medicine of Kyrgyz State Medical Academy with a degree in doctor of General Medicine. 3. In 2024, he completed clinical residency at the Faculty of Postgraduate Education of Kyrgyz State Medical Institute of Retraining and Professional Development specializing in General Practitioner	
PERSONAL INFORMATION			
LAST NAME		Arapov	
NAME		Alimbek	
MIDDLE NAME		Zamirovch	
DATE OF BIRTH		23/10/1999	
CONTACT INFORMATION:		Work phone number	
		Home phone number	
		Mobile phone	+996700493992
		Fax	
		E-mail	arapovxb@gmail.com
EDUCATION:			
Start / End Date	Higher education institution	Faculty	Specialty
2017-2023	Kyrgyz State Medical Academy	Faculty of General Medicine	Doctor of General medicine
2023-2024	Kyrgyz State Medical Institute of Retraining and Professional Development	Faculty of Postgraduate Education	General Practitioner
KEY QUALIFICATIONS/ EXPERIENCE IN THE FIELD OF ACCREDITATION AND QUALITY ASSURANCE (TRAINING, SEMINARS, CONFERENCES, ETC.).			
WORK EXPERIENCE			
• In 2023, he graduated from the Faculty of General Medicine of Kyrgyz State Medical Academy with a degree in doctor of General Medicine. • 2023-2024 he completed clinical residency at the Faculty of Postgraduate Education of Kyrgyz State Medical Institute of Retraining and Professional Development specializing in General Practitioner			
OF OSH STATE UNIVERSITY LANGUAGE PROFICIENCY: INDICATE COMPETENCIES ON A SCALE FROM 1 TO 5 (1 – EXCELLENT KNOWLEDGE, 5-KNOWLEDGE OF BASIC BASICS)			
Language	Reading (Reading)	Speaking	Writing
Kyrgyz	1	1	1
Russian	1	1	1
English	3	3	3

РЕЗЮМЕ

	1. Арапов Алимбек Замирович, 1999-жылы туулган, кыргыз 2. 2023-жылы КММАны дарылоо иши факультетини “дарыгер” адистиги боюнча аяктаган. 3. 2024-жылы КММКжКЖИнин жалпы практика дарыгери адистиги боюнча интернатураны аяктаган.		
ЖЕКЕ МААЛЫМАТ			
ФАМИЛИЯСЫ	Арапов		
АТЫ	Алимбек		
АТАСЫНЫН АТЫ	Замирович		
ТУУЛГАН КУНУ	23.10.1999		
БАЙЛАНЫШ маалыматтары:	Жумушчу телефону	+996700493992	
	Факс		
	E-mail	arapovxb@gmail.com	
БИЛИМ:			
Күнү башталган / аяктаган	ЖОЖ	Факультети	Адистиги
2017-2023	КММА	Дарылоо иши факультети	Дарыгер
2023-2024	КММКжКЖИ	Дипломдон кийинки окутуу факультети	Жалпы практика дарыгери
НЕГИЗГИ КВАЛИФИКАЦИЯСЫН/ ТАЖРЫЙБАСЫ АККРЕДИТАЦИЯЛОО ЖААТЫНДА ЖАНА САПАТ (ТРЕНИНГ, СЕМИНАРЛАР, КОНФЕРЕНЦИЯЛАР Ж. Б.).			
ИШ ТАЖРЫЙБАСЫ			
• 2023-жылы КММАны дарылоо иши факультетини “дарыгер” адистиги боюнча аяктаган • 2024-жылы КММКжКЖИнин жалпы практика дарыгери адистиги боюнча интернатураны аяктаган.			
ТИЛ БИЛҮҮСҮ: КӨРСӨТҮЛСҮН КОМПЕТЕНЦИЯСЫНЫН ШКАЛА БОЮНЧА 1ДЕН 5 (1 – МЫКТЫ БИЛҮҮ, 5 – БИЛҮҮ БАЗАЛЫК НЕГИЗДЕРИН)			
Language (Язык)	Reading (Чтение)	Speaking (Разговорный)	Writing (Письмо)
Кыргыз тили	1	1	1
Орус тили	1	1	1
Англис тили	3	3	3